

Referat af 11.august 2026

Streger til stier og grønne områder vedr. udviklingsplan.

Kl. 19.00

Deltagere: **Alle som har interesse**

Afbud fra: Mona

Ordstyrer: Inger

1. Godkendelse af ref. fra 30.6 Tjek
2. Orientering: Inge Der er ingen orientering vedr. hul i Hovedvejen og Skolevejen. Det har ikke været muligt at få kontakt til manden, som skulle fixe det. **Onsdag den 12.8 har Claus fra Assens Vej og trafik, kontaktet Inge og han er i gang med at finde penge til at få opgaven udført snarest muligt.**
3. Stier og grønne områder Anette har sammen med sin gruppe, lavet et notat som hun fremlagde, ud fra de tanker de har gjort sig. En god ide at lave en prioriteret liste over alle vores gode ideer.

FORSLAG/ØNSKER TIL UDVIKLINGSPLAN 2026

GRUPPEARBEJDE - FØLGENDE ER MED I GRUPPEN - HENRIK FRA VIOLVEJ, ANJA & PETER FRA VIOLVEJ, FINN JØRGENSEN FRA IRISVÆNGET, RIKKE & SØREN FRA HÆKKEBØLLE, HANS CHRISTIAN KALDET H.C. FRA HÆKKEBØLLE SAMT ANETTE BENTSEN FRA BELLISVÆNGET RØRUP LOKALRÅD

STIER & GRØNNE OMRÅDER I GRØNNEMOSE

TRAMPESTI FRA SKOLEVEJ LANGS HEGNET TIL REMA 1000 MED LYS PÅ STIEN

GRØNT OMRÅDE MED BORDE/BÆNKESÆT PÅ TREKANTEN, PLANTE TRÆER

TRAMPESTI FRA REMA 1000 LANGS BOGENSEVEJ INDE PÅ MARKEN OP TIL SKOLEVEJ MED LYS PÅ STIEN TRAMPESTI/FORTOV LANGS SKOLEVEJ TIL DE KOMMENDE BYGGEGRUNDE PÅ BÆKHOLMS JORD VED MUNKGÅRDEVEJ.

GRØNT OMRÅDE MED BÆNKE OG TRÆER VED DEN NYE BEBYGGELSE

FORTOV FRA MUNKGÅRDEVEJ NED TIL HESMOSELUNDVEJ

STI BAG ALLE BYGGEGRUNDE OVER TIL DYBMOSEVEJ

PLANTE EN HUNDESKOV PÅ MARKEN VED DYBMOSEVEJ, GRUNDEN EJES AF ASSENS KOMMUNE

LYS PÅ STIEN (FORTOVET) OVER LEGEPLADSEN

LYS I MOSEOMRÅDET

Referat af 11.august

Poul kom desuden med et forslag vedr. arbejdsgangen frem mod udviklingsplanen i samarbejde med kommunen. Vi vil gerne have et møde i kalenderen snarest, sammen med kommunen. Der ligger et tilbud fra administrationen i kommunen om at hjælpe os i mål med planen.

Med hensyn til det der evt. bliver iværksat fra kommunal side, så er det kommunen der skal vedligeholde eventuelle nye anlæg.

4. næste møde:

D. 15.sep. kl. 19.00. Der skal vi snakke om aktiviteter og Sogneforeningen inviteres til denne aften. Beredskabsgruppen vil gerne på næste dagsorden.

D. 6.okt. dialogmøde kl. 17.30. Vi serverer en let anretning. **Afventer accept på tidspunkt.**

D. 29.okt. kl. 16.30 møde med folk fra kommunens administration vedr. udviklingsplanen. Der serveres aftensmåltid.

5. evt. Nye beboer i vores sogn, har de fået kuverter? Ja det kører som det skal, der laves løbende kuverter, enten når vi ser nogen er flyttet ind eller der kommer meddelelse fra Steen Søgaard. Mona og Helle er henholdsvis nord og syd for hovedvejen, eller hvis nogen har en ny nabo hvor det er relevant at det er vedkommende selv der går ind og byder velkommen. Ålsbo varetages af Ole eller Inga. Vejen under Gribsvadbroerne er lukket d. 20. og 21. august, grundet Asfaltarbejde. Vi undrer os lidt over en total lukning af en primær vej i 2 dage.

Pedelordningen i Grønnemose blev drøftet. Mosen har Sogneforeningen frem til 2028. Men mosen og en del af græsslåningen er slet ikke omfattet af pedelordningen, men der mangler nye og yngre personer, som vil være med i pedelordningen/ frivillige hænder.